
 

 

 

 

 
 
 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 10 maart 2009 
 
 
Verslag 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), H. Keizers, directeur sector Stadsbeheer, Mevr. C. v.d. 
Wetering, P. de Jong (secretaris), B. de Vos (marktmeester, tevens verslaglegging), Mevr. 
I. Mahu, B. Smits, H. Hoens, H. Bex, Mevr. A. Maseland, J. Tromp, B. Tebrunsvelt   
 
Afwezig met kennisgeving: 
Dhr. B. Mahu. 
 
 
1. Opening. 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Een 
bijzonder woord van welkom is gericht aan de heer H. Keizers, directeur sector 
Stadsbeheer en mevr.  C. v.d. Wetering, Centrum Manager Weert. 
De heer Keizers en mevrouw V.d. Wetering zijn aanwezig om een toelichting te geven over 
het nieuwe Centrum Management. 
 
De voorzitter vraagt of iedereen zich kan vinden in de agenda. De heren Bex en Smits 
geven aan om over het Huis van de Kerstman te willen spreken. Dit onderwerp wordt 
toegevoegd aan de agenda onder punt 2A. 
 
2. Toelichting Centrum Management Weert Nieuwe Stijl; 
Als eerste neemt dhr. Keizers het woord. Hij schetst de plaats en organisatiestructuur van 
het Centrum Management. Er wordt een organisatiediagram uitgereikt. Dit diagram wordt 
op enkele punten toegelicht. 
Gesproken wordt over de belangen voor alle parijen, de koppeling naar de achterban (van 
de markt), Aangegeven wordt dat alle deelnemende partijen belang hebben bij een 
krachtig Centrum Management. De partijen zijn CWP, de horeca, de vastgoedsector, 
Wonen Weert, de gemeente en de weekmarkt. 
Het afstemmen van evenementen met het Centrum Management en stadspromotie zijn 
nodig. 
Een eerste doel is om te zorgen voor een goede financiële basis, en door het boeken van 
successen vertrouwen te winnen. 
 
Mevrouw V.d. Wetering; 
Zij geeft aan wat de doelen van het Centrum Management zijn en werkwijze wordt 
aangegeven.  
Een belangrijk doel is om meer mensen naar de binnenstad te krijgen. Hiertoe dient de 
binnenstad te worden versterkt en aantrekkelijk worden gemaakt. Dit is niet enkel 
commercieel bedoeld. Er wordt ook gekeken naar de bewoners, theater- en 
bioscoopbezoek, etc.  
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Het gebied waar het om gaat is de binnenstad (alles binnen de singels), het 
Stationsstraatgebied en de Maaspoort. 
 
Een belangrijk doel is ook de nominatie voor “Beste binnenstad van Nederland” Hiertoe 
worden het verleden, heden en toekomst van Weert betrokken. Vanuit de politiek, de 
convenantpartners en economische partners binnen het Centrum Management wordt 
onderbouwd gecommuniceerd naar de organisatie van de Beste binnenstad van 
Nederland. 
 
Uitgangspunt is dat alle ondernemers binnen de singels, de Maaspoort en de omgeving 
van de Stationsstraat allemaal meebetalen. Hiertoe wordt door middel van de BIZ –heffing 
(Bedrijven InvesteringsZone) via de OZB door de ondernemers een bijdrage gedaan. Over 
het toepassen van de BIZ-heffing dient nog te worden gestemd. De warenmarkt dient 
hierin ook een bijdrage te doen. De markt heeft hiertoe o.a. het reclamebudget ter 
beschikking. De commissie geeft aan dat de bijdrage vanuit de marktgemeenschap wel 
vruchten af moet werpen. 
 
Er ontstaat discussie over de vertegenwoordiging in het Centrum Management Weert 
(CMW) vanuit de marktgemeenschap. 
De heer Hoens heeft geen uitnodigingen ontvangen om deel te nemen aan de 
bijeenkomsten van het nieuwe CMW. 
Gelet op de vertegenwoordiging van de diverse belangengroepen in de Raad van Bestuur 
CMW met elk één afgevaardigde acht mevr. Van de Wetering het redelijk dat de 
warenmarkt ook met maar 1 afgevaardigde zitting heeft in die raad. Gezien het belang 
van een vertegenwoordiging vanuit de marktgemeenschap van de zaterdagmarkt is het 
goed als er vanuit deze kooplieden een afgevaardigde zitting neemt in de Raad van 
bestuur. 
 
Mevr. Mahu die tot nu toe namens de Centrale Vereniging voor de Ambulante handel 
zitting had in de CMW is bereid terug te treden en haar plaats af te staan aan een van de 
vaste kooplieden. De heer Hoens neemt de plaats van mevr. Mahu in het CMW over. 
Mevrouw Mahu is wel bereid in een van de werkgroepen zitting te nemen.  
 
Er ontstaat verder een discussie over het risico dat de markt in de toekomst vaker zal 
worden verplaatst ten behoeve van evenementen. De commissie maakt zich hierover 
zorgen. Gezien dit risico wordt het belang van deelname aan het CMW nogmaals 
aangehaald. Het geeft de mogelijkheid om in het CMW te adviseren en mee te beslissen.  
Door mevrouw Van de Wetering wordt uitleg gegeven over de samenstelling en de 
vertegenwoordiging vanuit diverse partijen in de Raad van Bestuur en de werkgroepen 
van het CMW. Geconcludeerd wordt dat één vertegenwoordiger vanuit de warenmarkt 
hierin een evenredige vertegenwoordiging is. 
 
De vertegenwoordiging in de werkgroepen van CMW wordt als volgt verdeeld. 
Inrichting – Beheer – Veiligheid; Ben Mahu 
Evenementen – Recreatie – Toerisme – Markt – Marketing – Promotie; Hans Hoens 
Visie – Strategie – Centrumontwikkeling; Irma Mahu. 
 
2A. Het huis van de Kerstman. 
De heren Bex en Smits spreken hun onvrede uit over het feit dat enkele kooplieden zijn 
verplaatst ten behoeve van het huis van de Kerstman.  
De eerste zaterdag dat de chalets stonden, daags voor de binnenkomst van de Kerstman, 
waren alle chalets gesloten en was er geen enkele activiteit. Op de andere zaterdagen 
begonnen te activiteiten pas rond 13.00 uur. Door de marktmeester is nog aan de 
organisatie verzocht om op zaterdagen eerder open te gaan, bijvoorbeeld om 10.00 uur. 
Dit verzoek is niet gehonoreerd. 
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Bex en Smits stellen dat de markt zich aanpast en ruimte maakt voor een evenement en 
daar heel weinig voor terugkrijgt. Dit moet volgend jaar anders. 
 
 
3. Mededelingen en ingekomen stukken. 
 
De mededelingen en ingekomen stukken worden aan de hand van het verslag van de 
marktmeester punt voor punt doorgenomen. 
 
Het verzoek van de heer Rooijakkers voor een standplaatsvergunning met koelverse 
pizza’s en pasta’s wordt door de commissie met instemming begroet. Dit productaanbod 
wordt gezien als een aanwinst voor de markt.  
Naar aanleiding van het mondelinge verzoek van de heer Beijers om te kunnen beschikken 
over een kopplaats voor de verkoop van seizoensproducten zoals aardbeien, kersen en 
asperges is hem aangeboden hiervoor 1 kraam in te richten achter poelier Marjos. De 
commissie gaat hiermee akkoord. 
Ook met het mondelinge verzoek van vishandel Swinkels gaat de commissie akkoord. 
Vishandel Swinkels neemt de vrijgekomen meters van J. Tromp in met de verkoopzijde 
gericht naar de Muntpromenade. 
 
Naar aanleiding van de plaatsing van de heer Gruijters met wenskaarten vraagt de 
commissie om de mogelijkheid te bezien of aan hem een andere plaats kan worden 
toegewezen. Op zijn huidige plaats vallen de omzetten bitter tegen. 
Gevraagd wordt of het mogelijk is om hem in de rij Bex – Hermanns te plaatsen. 
De marktmeester gaat in overleg met andere kooplieden in deze rij bezien of er geschoven 
of gewisseld kan worden. 
 
 
4. Verslag van de vorige vergadering d.d. 9 september jl. 
De heer Smits vraagt hoeveel m1 standwerkers mogen uitpakken. Hij is van mening dat 
hun uitpak te groot is. De marktmeester zegt dat 3m1 is (4m2).  
Het verslag wordt verder goedgekeurd. 
 
 
5. Aantrekkelijkheid markt; 
 
De actie tijdens het huis van Sint Nicolaas is goed aangeslagen. De reclamecommissie 
heeft voor € 1000,00 aan presentjes beschikbaar gesteld. Deze vonden gretig aftrek. Het 
restant is ter beschikking van het Huis gesteld en daags daarna uitgereikt. 
 
Jaarmarkt. 
Er is nog geen vermaak voor de jaarmarkt gecontracteerd. Mevr. Mahu stelt voor om een 
tweetal steltlopers te laten komen om als leuke act flyers e.d. uit te delen in de 
binnenstad.  
Gezien de kosten adviseert de commissie negatief. Zij willen met de opbrengst uit het 
reclamegeld van de deelnemers aan de jaarmarkt andere dingen doen. 
 
Tijdens de jaarmarkt start een nieuwe actie op de markt. 
Hiervoor zijn in totaal 20 gevulde bigshoppers en twee fietsen te winnen. 
 
Op Moederdag worden er gratis ijsjes uitgedeeld. 
 
 
 
Vanuit de marktgemeenschap is het idee geopperd om een Limburgs Kampioenschap 
standwerken voor kinderen te houden.  
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De marktmeester gaat in overleg met de reclamecommissie na hoe en in welke vorm dit is 
te organiseren. 
 
De marktmeester geeft kort aan welke activiteiten er rond de fokpaardendag worden 
gehouden. 
 
6. Rondvraag 
 
De heer Tromp vraagt om een regeling te treffen om de stroomkasten te laten afsluiten 
door het schoonmaakteam of de kramenzetter. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 16 juni a.s. om 19.30 uur in de 
B en W kamer van het stadhuis te Weert. 


